
Referat fra bestyrelsesmøde i AFD. 1. 

D. 2. juni 2022.  

Deltager: Hardy, Kirsten, Ruben, Helen, Ilse og Anne Kathrine. 

 

 

DAGSORDEN. 

1.  Godkendelse af sidste referat.  

2. Nyt fra formanden og bestyrelsen/ bordet rundt. 

3. Halvårsregnskab. 

4. Beboeraktivitet 2022 

5. Evt. og næste møde 

 

1.Godkendelse af sidste referat. 

Referatet blev godkendt. Tilføjelse til referat, der er blevet ønsket bord/bænkesæt 

ud mod gaden, dette bliver et nej, da der er mange opholdssteder i haverne 

 

 

 

2. Nyt fra formanden, bordet rundt. 

Tørrerum Valløesgade 9. AKP laver opslag til vaskeriet, for at få et overblik over om 

der er behov for flere tørrerum. Opslag er lavet, følger op på det til næste møde. 

Der er ingen der har skrevet på at de har brugt tørrerum 

Opfølgning på ”gaffatapesagen” Afventer stadig færdiggørelse af denne sag. 

Forslag om nye opslagstavler, Jesper vil du undersøge hvilke muligheder der findes. 

Svar og pris modtaget, vi ønsker i bestyrelsen at der kommer de nye opslagstavler 

op, de skal hænge hvor de gamle og slidte skinner hænger nu. Skinnerne skal 

fjernes. 

Jesper undersøger hvad prisen er for lokalet vi bruger til bestyrelsesmøderne. 

Pris er modtaget 



Jesper laver prisoverslag over rengøring af altaner, de trænger meget, mange steder 

er de helt grønne. Dette mangler vi svar på. 

Indgangsdøre, Jesper følger op på hvornår de starter med at ordne dørene. 

Skrivelse fra Jesper er udsendt. 

Ujævnheder på vejen, afventer færdiggørelse fra VAM. Afventer stadig 

færdiggørelse, Hardy har været rundt sammen med Torben. 

Affald i vaskehuset/tørrerummet Rødkildevej 2. Jesper videre giver besked så affald 

kan blive fjernet. Er fjernet. 

Cykelrummet Rødkildevej 2, er der en del ”rester” fra dem som skifter termostater, 

Jesper følger op på dette, så det kan blive fjernet.  

Mangler stadig at blive fjernet.  

Nyt fra mødet i dag. 

Gennemgik referat fra markvandring. 

Hardy har været til formandsmøde, gennemgik opgaven formændene havde fået til 

drøftelse i bestyrelsen. 

AKP indsende det aftalte. Efter godkendelse. 

Snak om fejl om mangler, Ruben kontakter Palle og Jesper. 

VAM-færdiggørelse fyldte en del på mødet. 

Der er givet tilladelse til opstilling af 2 plantekasser, på ”Finn Oles” hjørne. 

Tilføjelse til årshjulet repræsentantskabsmøde d. 5. november. 

 

   

N 

dag. 

 

3. Halvårsregnskab. 

Regnskabet blev gennemgået. 



 

4. Beboeraktivitet. 

Grill fest planlægges til 18 juni.  

Grill fest aflyst, pga. at der er for lidt tilmeldte. 

Forslag til beboermødet, at efterlyse personer der vil stå for grill festen. 

Sommerudflugt, Hardy laver opslag.  

Deltagerpris 175 kr. 

Spisning Skyttehuset 2 september AKP laver opslag 

Deltagerpris xxx kr. 

 

 

5.Evt. og næste møde 

Næste møde 23. august kl. 10.00 

 

Referat skrevet af, Anne Kathrine Pedersen. 

            D. 3. juni 2022 

 

 

 

 


